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PROTOKÓŁ Nr 17/20 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 15 lipca 2020 r. 

godz. 14.30 
 

 

Obecni na posiedzeniu KR – 3 członków Komisji: 

 

1. Andrzej Grzyb 

2. Elżbieta Seweryniak 

3. Wiesław Sobiechowski 

nieobecni na posiedzeniu KR – 1 członek Komisji: 

 

1. Sławomir Sławiński 

 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Grzyb, który 

przedstawił proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Spotkanie ze Skarbnikiem Miasta Iwoną Pazgan dotyczące szczegółowego omówienia 

i analizy sprawozdania finansowego Gminy Miejskiej Kamienna Góra za 2019 rok 

– BRM.0012.6.11.2020 

5. Zapoznanie się z Uchwałą nr VI/42/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu  z dnia 4 maja 2020 r. w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Burmistrza Miasta Kamienna Góra sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta 

Kamienna Góra za 2019 rok – BRM.0012.6.11.2020 

6. Zapoznanie się z odpowiedzią Skarbnika Miasta i Wydziału FB Urzędu Miasta w/m 

na wniosek Komisji – BRM.0003.57.2020 

7. Zapoznanie się z odpowiedzią Wydziału IOŚ Urzędu Miasta w/m dotyczącą pisma WIOŚ 

we Wrocławiu/ Delegatura w Jeleniej Górze – BRM.0012.6.19.2020 

8. Zapoznanie się z pismem Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału PPS Urzędu Miasta w/m 

dotyczącym powołania zespołu ds. budżetu obywatelskiego – BRM.0004.12.2020 

9. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału ZIF Urzędu Miasta w/m 

na wniosek KBSiR – BRM.0003.62.2020 

10. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału ZIF Urzędu Miasta w/m 

na wniosek KGKiM – BRM.0003.68.2020 

11. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta i Wydziału OR Urzędu Miasta w/m na 

interpelacje i zapytania radnych z XXV Sesji RM – BRM.0003.70.2020 

12. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta i Biura Architekta Miasta w/m na 

wniosek KBSiR – BRM.0003.73.2020 

13. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta i Biura Architekta Miasta w/m na 

wniosek KBSiR, KSS i KSWiP – BRM.0003.74.2020 

 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
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 Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Ad.4. – BRM.0012.6.11.2020 

 

Na posiedzeniu Komisji obecna była Skarbnik Miasta Iwona Pazgan, która przedstawiła 

i szczegółowo omówiła sprawozdanie finansowe Gminy Miejskiej Kamienna Góra za 2019 

rok /zał. Nr 1 do protokołu/. 

 

Skarbnik Miasta poinformowała, iż zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych organ wykonawczy przedstawia organowi uchwałodawczemu w gminie 

sprawozdanie z wykonania budżetu oraz sprawozdanie finansowe. Nadmieniła, że w ramach 

sprawozdania finansowego ujmuje się: bilanse, sprawozdania za cały rok ubiegły gminy 

i jednostek oraz sprawozdania statystyczne. Przyznała, iż poszczególne dane są już znane 

radnym z informacji Burmistrza Miasta z wykonania budżetu miasta Kamienna Góra za 2019 

rok. Podkreśliła, iż wykonanie budżetu za ubiegły rok było bardzo dobre i od wielu lat nie 

było tak obiecujące. 

 

Radny Wiesław Sobiechowski zapytał, jak do takiego stanowiska ma się sprawa 

wydatkowania z budżetu miasta w 2019 roku kwoty ponad 100 tys. zł na koncepcję 

zagospodarowania OWŚ Zalew w Kamiennej Górze? Stwierdził, iż środków tych nie było 

zabezpieczonych w budżecie. 

 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że środki na ten cel były zabezpieczone przez Radę Miasta 

w budżecie miasta. Nadmieniła, iż z tego tytułu była przeprowadzana kontrola w Urzędzie 

Miasta. 

 

Przewodniczący KR Andrzej Grzyb stwierdził, iż środki na ten cel mogły być wydatkowane 

z kwoty przeznaczonej na zadanie dotyczące tzw. Funduszu norweskiego. 

 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, iż wszystkie sprawy i dokumenty jakie trafiły do sprawdzenia 

w Prokuraturze Rejonowej, były również przedmiotem kontroli w tym roku przez Regionalną 

Izbę Obrachunkową we Wrocławiu. Podkreśliła, iż obecna kontrola RIO została także 

przeprowadzona m.in. w zakresie koncepcji zagospodarowania OWŚ Zalew, zatrudnienia 

w Ratuszu kilku adwokatów do obsługi prawnej, czy też zatrudnienia Rzecznika prasowego 

Urzędu Miasta. Przyznała, że powyższe kwestie sprawdzało dwóch Inspektorów RIO we 

Wrocławiu i nie zgłosiło do nich uwag. Zaznaczyła, iż z punktu finansowego i prawnego nie 

ma się przysłowiowo „do czego doczepić” przy realizacji budżetu miasta za 2019 rok. 

Nadmieniła, iż ewentualne uwagi mogą się pojawić ze strony organu uchwałodawczego 

i kontrolnego co do celowości i gospodarności wydatkowania środków finansowych. 

 

Radny W. Sobiechowski wyraził zastanowienie nad tym, czy BM rzeczywiście powinien 

zapłacić za koncepcję zagospodarowania OWŚ Zalew i czy miał prawo zlecić to zapytaniem 

o cenę? 

 

Skarbnik Miasta przypomniała radnym, że organ wykonawczy do kwoty 30 tys. euro może 

zlecać wykonanie zamówienia z „wolnej ręki”. Takie są zapisy ustawy z dnia 29 stycznia 

2004 r. Prawo zamówień publicznych i nic nie można w tym zakresie zrobić. 

 

Radny W. Sobiechowski przyznał, że można mieć np. zastrzeżenia dotyczące potrzeby 

wysyłania zapytania ofertowego aż do Krakowa, jakby bliżej nie było żadnych projektantów. 

 

Przewodniczący KR poinformował Skarbnika Miasta, iż od przyszłego tygodnia Komisja 

rozpocznie prace nad uchwałą i opinią w sprawie absolutorium komunalnego. Jednocześnie 
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nadmienił, że będzie odbywać dyskusję z Sekretarzem Miasta w sprawie raportu o stanie 

Gminy Miejskiej Kamienna Góra za 2019 rok i procedury wotum zaufania. 

 

Ad.5. – BRM.0012.6.11.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. uchwałą RIO /zał. Nr 2 do protokołu/. 

  

Ad.6.  – BRM.0003.57.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 3 do protokołu/. 

  

Ad.7.  – BRM.0012.6.19.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 4 do protokołu/. 

  

Ad.8.  – BRM.0004.12.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Ad.9.  – BRM.0003.62.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 6 do protokołu/. 

 

Ad.10. – BRM.0003.68.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 7 do protokołu/. 

  

Ad.11. – BRM.0003.70.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 8 do protokołu/. 

 

Ad.12. – BRM.0003.73.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 9 do protokołu/. 

 

Ad.13. – BRM.0003.74.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 10 do protokołu/. 

 

Ad.14. Sprawy różne.   

 

 Spraw różnych nie wniesiono. 

  

Ad.15. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  

 

Protokołował: Andrzej Grzyb, Arkadiusz Rymer 

 

           Przewodniczący KR 

 

              /-/ Andrzej Grzyb 

 
 


